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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 6 juni 2023 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 2 mei 2023 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan het proces-verbaal van de 

gemeenteraadszitting van 02 mei 2023. 

 

2. Meerjarenplan - vaststelling zesde meerjarenplanwijziging 2020-2025 (stad). 

Het maken van beleidskeuzes en de opvolging ervan dient samenhangend, transparant en 

betrouwbaar te zijn met het oog op een goede rapportering aan zowel de burger als aan interne en 

externe controle-instanties.  

 

Het meerjarenplan wordt opgemaakt volgens de regels over de beleids- en beheerscyclus (BBC). De 

regels die van toepassing zijn voor de opmaak van het meerjarenplan 2020-2025 zijn vastgelegd in 

het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur en het besluit van de Vlaamse Regering 

van 30 maart 2018 over de beleids- en beheerscyclus van de lokale en provinciale besturen.  

 

Het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur bepaalt dat de meerjarenplannen van de 

lokale besturen starten in het tweede jaar na de lokale verkiezingen en dat ze lopen tot het einde van 

het jaar na de daaropvolgende verkiezingen. Dat betekent dat de bewindsploeg in 2019 haar 

strategische en financiële planning voor de bestuursperiode van 2019 tot 2024 opmaakte en vastlegde 

in het meerjarenplan voor de periode van 2020 tot 2025.  

 

De BBC wordt gekenmerkt door één geïntegreerd systeem, waarbij alle gemeentelijke 

beleidsdomeinen op dezelfde manier in kaart worden gebracht.  Binnen dit systeem bestaan er niet 

enkel regels voor de financiële aspecten van beleidsvoering maar ook voor wat betreft inhoudelijke 

planning, uitvoering, opvolging en evaluatie. Het belangrijkste element is hierbij dat het beleid 

rechtstreeks aan de financiën wordt gekoppeld en dat de uitvoering van de vooropgestelde plannen 

van het bestuur meetbaar zijn. 

 

Uit het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur volgt ook dat de gemeente en het 

openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn (OCMW) een gezamenlijk meerjarenplan opstellen, 

dat door beide raden wordt vastgesteld. Ook het financiële evenwicht wordt beoordeeld voor de 

gemeente en het OCMW samen. Dat in het meerjarenplan geen gemeentelijke bijdrage aan het 

OCMW meer wordt ingeschreven past in deze filosofie. 

 

Omdat elke rechtspersoon voor de eigen verplichtingen en verbintenissen blijft instaan, blijft in het 

meerjarenplan wel een duidelijk onderscheid bestaan tussen de kredieten van de gemeente en die 

van het OCMW. Dat komt tot uiting in het schema met het overzicht van de kredieten (schema M3), 

waarin de kredieten voor de gemeente en het OCMW apart worden opgenomen. 

 

Het meerjarenplan bestaat minimum uit de volgende onderdelen: 

• de strategische nota, legt de focus op prioritaire beleidsdoelstellingen en op de prioritaire 

acties of actieplannen die bijdragen aan de realisatie van de prioritaire doelstellingen 

• de financiële nota, bevat de financiële vertaling van de beleidsopties van de strategische nota 

en geeft aan hoe het financiële evenwicht in de periode 2020 tot en met 2025 gehandhaafd 

wordt 

• de toelichting, bevat alle informatie over de verrichtingen in het meerjarenplan die relevant is 

voor de raadsleden  
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Het meerjarenplan moet financieel in evenwicht zijn. Dat is het geval als het voldoet aan de volgende 

voorwaarden:  

• het geraamde beschikbaar budgettair resultaat is in geen enkel jaar negatief 

• de geraamde autofinancieringsmarge (AFM) voor 2025 is minstens gelijk aan nul 

 

De autofinancieringsmarge geeft een indicatie van de mate waarin de stad in staat is investeringen te 

betalen met middelen die gegenereerd worden via de gewone werking. 

 

3. Meerjarenplan - goedkeuring zesde meerjarenplanwijziging 2020-2025 (OCMW-gedeelte). 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om het deel van de raad voor maatschappelijk welzijn van de 

meerjarenplanwijziging 2020-2025 goed te keuren. Door die goedkeuring, en de vaststelling van het 

eigen deel, is de meerjarenplanwijziging in zijn geheel goedgekeurd. 

 

4. Kerkbestuur Sint-Medardus - rekening 2022 - advies. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om gunstig advies uit te brengen in verband met de rekening 

2022 van het kerkbestuur Sint-Medardus te Wervik. 

 

Deze rekening sluit af met: 

 

- overschot exploitatie:  € 76.913,40  

- overschot investeringen: €          0,00     

 

5. Kerkbestuur Heilig Hart - rekening 2022 - advies. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om gunstig advies uit te brengen in verband met de rekening 

2022 van het kerkbestuur Heilig Hart te Wervik. 

 

Deze rekening sluit af met: 

 

- overschot exploitatie  € 9.619,80  

- overschot investeringen €        0,00      

 

6. Kerkbestuur Sint-Jozef - rekening 2022 - advies. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om gunstig advies uit te brengen in verband met de rekening 

2022 van het kerkbestuur Sint-Jozef te Wervik. 

 

Deze rekening sluit af met: 

- overschot exploitatie:  € 31.545,33  

- overschot investeringen: €          0,00      

 

7. Kerkbestuur Sint-Dionysius - rekening 2022 - advies. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om gunstig advies uit te brengen in verband met de rekening 

2022 van het kerkbestuur Sint-Dionysius te Geluwe. 

 

Deze rekening sluit af met: 

 

- overschot exploitatie  € 67.076,36  

- overschot investeringen €          0,00      

 

8. Kerkbestuur Sint-Medardus – budgetwijziging 2023 (1) – akteneming. 
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De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van de eerste budgetwijziging 2023 van het kerkbestuur 

Sint-Medardus. 

 

De budgetwijziging 2023 past binnen de grenzen van het meerjarenplan 2020-2025 met een 

gemeentelijke tussenkomst in: 

- de exploitatie ten bedrage van € 105.331,79 (+19.523,47 euro)   

- de investeringen ten bedrage van € 131.672,53 (+116.672,53 euro)   

- de doorgeefleningen ten bedrage van € 0,00   

 

9. Sloop zwembad Ter Leie - lastvoorwaarden en gunningswijze - goedkeuring. 

Voorwerp van de aanvraag 

 

Het betreft het volledig slopen van de bovengrondse constructie van het zwembad “Ter Leie” – 

vergund op 12.08.1964. Het zwembad bevindt zich bovengronds en wordt gedragen door een 

betonskelet op palen. Deze structuur vertoont betonrot. De betonrot is vastgesteld sinds 1999. 

Omdat alle herstellings- en instandhoudingswerken van 1999 tot 2014 niet hebben geleid tot afdoende 

resultaat werd in 2015 beslist om netten rond de betonconstructie te hangen voor de veiligheid.  

Vallende betonstukken worden opgevangen door deze netten.  De toestand is nefast voor de 

veiligheid van de burgers in de onmiddellijke omgeving van het gebouw.  Dit is evenwel een tijdelijke 

en weinig esthetische oplossing die afbreuk doet aan de woonkwaliteit van de omgeving. Ook de 

binnenkant van het zwembad vertoonde heel wat gebreken en de milieuvergunning verliep in 2021 en 

werd jaarlijks verlengd in afwachting van grondige renovatie of vernieuwbouw. 

 

Het zwembad is in uitbating geweest tot  1 oktober 2022.  Gezien heel grote kosten nodig waren om 

een de milieuvergunning te vernieuwen, gelet op de grote exploitatiekost van het zwembad (mede 

door de energiecrisis en door de hoge kosten die renovatie of vernieuwbouw met zich meebrengt) is 

er beslist om op 1 oktober 2022 over te gaan tot het definitief sluiten van het zwembad.   

 

Op 17 oktober 2022 heeft het college van burgemeester vervolgens beslist om het gebouw van het 

voormalig zwembad te slopen.  De studie van de wvi in 2012 waarbij een kosten-baten analyse werd 

gemaakt tussen het scenario renovatie of het scenario een vernieuwbouw had tot conclusie dat een 

vernieuwbouw de beste keuze is wil men een afdoende resultaat (betonrot, condensproblematiek 

want grote raampartijen, schimmelvorming, etc …)   

 

De palen die de fundering vormen voor het zwembad worden afgebroken tot op 1.00m onder het 

maaiveld. De rest van de palen blijven in de grond en worden ingemeten door een landmeter. In 

functie van de latere bestemming zullen deze al dan niet worden opgebroken. 

De footprint van het zwembadgebouw wordt opgevuld met goed verdichtbare grond tot op een 

maaiveldniveau van de naastliggende zones op de site. Het terrein wordt maximaal genivelleerd en 

ingezaaid met gras tot op het huidig maaiveldniveau van de site. 
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Aan de westzijde van site bevindt zich een langparkeerparking die eveneens ten dienste staat van   de 

aan westzijde gelegen feestzaal en dienst doet als centrumparking. Al deze verharding blijft 

behouden. De aanvraag beperkt zich dus tot de sloop van het gebouw van het voormalig zwembad.   

 

 

Beschrijving van de omgeving 

 

Aan de noordzijde is de site begrenst door een parking en gesloten bebouwing. Aan de westzijde 

bevindt zich dus eveneens een parking die wordt gebruikt voor het langparkeren en als 

centrumparking, , parking voor de feestzaal en het te slopen zwembad. In afwachting van het einde 

van de werken van het evenementenplein van Steenakker wordt deze parking tevens gebruikt als 

marktplein. 

Aan de oostzijde van de geplande sloop bevindt zich de (oude) Sint Jans-beek. Het perceel zelf is 

aangeduid als advieszone van de watertoets. 

 

 

 

Aan de oostzijde van de geplande sloop bevindt zich een zone van complex van biologisch minder 

waardevolle gebieden. Uit de passende beoordeling blijkt dat de geplande werken geen significante 

impact hebben op de natuurwaarden. De aanvraag doorstaat zodoende de natuurtoets. 
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Van toepassing zijnde wetgeving 

 

Het te slopen gebouw is niet beschermd en werd ook niet opgenomen in de Vlaamse inventaris 

onroerend erfgoed. De erfgoedwaarde is dus niet significant. Het bouwvolume bedraagt meer dan 

1.000m³. De aanvraag is vergunningsplichtig en een sloopopvolgingsplan is vereist. 

De aanvraag moet worden afgetoetst aan het Omgevingsvergunningendecreet (dd. van 25.04.2014), 

het Omgevingsvergunningenbesluit (dd. van 27.11.2015), de Vlaamse Codex ruimtelijke ordening (dd. 

van 15.05.2009 en volgende). Het betreft alleenstaande bebouwing. De medewerking van een 

architect is niet vereist. 

 

Het perceel is gelegen in het gemeentelijk ruimtelijk uitvoeringsplan (GRUP) Leiekant daterend van 

5.6.2018 in de zonering ‘gemeenschapsvoorzieningen’. De aanvraag wijkt niet af van de voorschriften 

van het GRUP. Een openbaar onderzoek is niet vereist en de aanvraag omvat louter 

stedenbouwkundige handelingen. 

 

Overeenstemming met een goede ruimtelijke ordening 

 

 

Functionele inpasbaarheid 
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Overwegende dat de geplande werken in overeenstemming zijn met de voorschriften van het GRUP, 

zijn met het oog van een verdere ontwikkeling van de gemeenschapsvoorzieningen, zijn de geplande 

werken functioneel inpasbaar in de omgeving. 

 

 

Mobiliteitsimpact 

 

Overwegende de parkeerdruk op de omgeving door de sloop van het zwembad en de verminderde 

activiteit wordt verminderd; dat de huidige capaciteit van de parking wordt behouden; dat de aanvraag 

dus een positieve impact heeft op de mobiliteit in het algemeen. 

 

 

Ruimtegebruik en gebruiksgenot 

 

Overwegende dat het gebouw wordt gesloopt; dat dit de open ruimte ten goede komt en de 

woonkwaliteit voor de omwonenden wordt verbeterd; dat de geplande werken de mogelijkheden 

inzake ruimtelijk invulling verbeteren en zodoende een positieve impact hebben op het ruimtegebruik; 

Bovendien komt de sloop het uitzicht van de noordelijk gelegen woningen naar de Leie toe ten goede 

waardoor de woonkwaliteit van de omgeving wordt verbeterd. 

 

 

Schaal, visueel vormelijke elementen, bodemreliëf en bouwdichtheid 

Niet van toepassing. De geplande werken betreffen de sloop van het gebouw tot op het huidig 

maaiveld.   

 

 

Cultuurhistorische elementen 

 

Het gebouw is niet beschermd en niet opgenomen in de Vlaamse inventaris onroerend erfgoed.  Men 

kan dus aannemen dat de erfgoedwaarde niet significant is. 

 

 

Hinderaspecten en gezondheid 

 

Eventuele hinder en gezondheid wordt beschreven in het sloopopvolgingsplan. Mits het respecteren 

van de beschreven maatregelen kan men aannemen dat de hinder tijdelijk en beperkt zal zijn en de 

genomen maatregelen de gezondheid van de arbeiders en de omwonenden niet in het gedrag zal 

brengen. 



 

Gemeenteraad 6 juni 2023 Pagina 7 

 

 

Veiligheid 

 

De sloop van het bouwvallig en momenteel leegstaand gebouw komt de veiligheid (en het 

veiligheidsgevoel) van de omgeving ten goede. Momenteel is deze veiligheid door de vallende 

brokstukken niet gegarandeerd.  Daarenboven staat het gebouw leeg, is de sociale controle er niet 

meer rond het gebruik in de buitennissen rondom het gebouw die mogelijks ongewenst gebruik met 

zich meebrengt.    

 

 

Verloop van het dossier 

 

Door het college van burgemeester en schepenen in zitting van 05 december 2022 werd de ontwerper 

aangesteld zijnde D&B Solutions uit Zwijnaarde. 

 

Door de ontwerper werd een technische beschrijving en raming opgemaakt ten einde dit aan de 

gemeenteraad ter goedkeuring te kunnen voorleggen. De raming voor de afbraakwerken wordt 

geraamd op 356.677,75 euro incl. BTW. 

 

De aannemer zal aangesteld worden via een openbare aanbesteding. 

 

Een voorafgaand plaatsbezoek door de kandidaat-aannemer is verplicht. 

 

Enkel offertes die  via de e-Tendering internetsite https://eten.publicprocurement.be/ worden 

ingediend, worden door de aanbestedende overheid aanvaard. De e-Tendering internetsite waarborgt 

de naleving van de voorwaarden van artikel 14, §7 van de wet van 17 juni 2016. 

 

De datum voor het indienen van de offertes wordt opgenomen in het publicatiebericht. 

 

 

Budget : 

 

Voor de afbraak werken zijn de nodige budgetten voorzien in het budget 2023 budgetcode  

0742-00/22000007/GEM/COLLEGE/0/IO-006 (ACT-007). 

 

10. Reglement inzake geveltuinen en groenslingers - goedkeuring. 

De stad Wervik wil blijven werken aan een natuur- en milieuvriendelijke stad met extra kwaliteitsvol 

groen in het straatbeeld (ook in smalle straten waar weinig groen aanwezig is door een gebrek aan 

ruimte) en daarom de aanleg van geveltuinen en groenslingers door de inwoners van de stad wil 

stimuleren. 
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Aan de gemeenteraad wordt bijgevolg gevraagd om een reglement goed te keuren inzake de aanleg 

van geveltuinen en groenslingers. 

 

11. Tijdelijke politieverordening naar aanleiding van de 47e autorally van Wervik op zaterdag 

10 juni 2023 - openbare orde. 

Aan de gemeenteraad wordt om een tijdelijke politieverordening goed te keuren, waarbij het op 

zaterdag 10 juni 2023 het aan eenieder verboden is op enige manier het normale verloop van de 

wettelijk vergunde autorally van Wervik te hinderen, hetzij door op het parcours te lopen, hetzij door 

voorwerpen op het parcours te leggen of eender welke hindernis op het parcours aan te brengen die 

het normale verloop van de wedstrijd zouden kunnen hinderen. 

 

12. Tijdelijke politieverordening naar aanleiding van de 47ste autorally van Wervik op 10 juni 

2023 - beperkingen op de onderhoudswerken aan rallyvoertuigen. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een tijdelijke politieverordening vast te stellen naar 

aanleiding van de 47e autorally van Wervik op zaterdag 10 juni 2023.  Het betreft het tijdelijk opheffen 

van de beperkingen op de onderhoudswerken aan rallyvoertuigen. 

 

13. Tijdelijke politieverordening naar aanleiding van de 47e autorally van Wervik op 10 juni 

2023 - beperkingen op de ambulante activiteiten en tijdelijke drankgelegenheden en het verbod 

alcoholische dranken te verkopen, te bezitten of uit te delen in die inrichtingen. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een tijdelijke politieverordening goed te keuren in verband 

met ambulante activiteiten en tijdelijke drankgelegenheden tijdens de rally van Wervik. 

 

Er geldt een verbod op het houden van ambulante activiteiten en tijdelijke drankgelegenheden op gans 

het grondgebied van de stad WERVIK, van vrijdag 09 juni 2023 van 18.00u tot zaterdag 10 juni 2023 om 

24u, tenzij men in het bezit is van een schriftelijke vergunning van de Burgemeester. 

 

De vergunning zal uitdrukkelijk de plaats bepalen waar het tijdelijk verkooppunt mag geplaatst worden. 

 

14. Tijdelijke politieverordening naar aanleiding van de 47e autorally van Wervik op 10  juni 

2023 - beperkingen op het gebruik van openbare vuren en apparaten en toestellen met open 

vuren in de servicezone van de autorally - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een tijdelijke politieverordening goed te keuren naar 

aanleiding van de rally van Wervik. 

 

Er geldt een verbod op het maken van open vuren en het gebruik van toestellen of apparaten die werken 

met open vuren, zoals bv. barbecues, in de service-zone van de rally ingericht in de Ten 

Brielensesteenweg tussen Wolvenstraat en Ijzerwegstraat, Virovioslaan, Parking Pionier in de 

Gosserieslaan, van zaterdag 10 juni 2023 vanaf 07.00u tot 24u, tenzij men in het bezit is van een 

schriftelijke vergunning van de Burgemeester. 

De vergunning zal uitdrukkelijk de plaats bepalen waar het ‘open vuur’ mag geplaatst worden 

 

15. Tijdelijke politieverordening  naar aanleiding van de 47e autorally van Wervik op 10 juni 

2023 met betrekking tot het gebruik van drones - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een tijdelijke politieverordening goed te keuren naar 

aanleiding van de autorally van Wervik. 

 

Van vrijdag 09 juni 2023 om 08u00 tot zaterdag 10 juni 2023 om 23u00 zijn volgende handelingen 

verboden zonder voorafgaande schriftelijke machtiging van de Burgemeester: 
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- het opstijgen en landen van op afstand bestuurde luchtvaartuigen (zoals bedoeld in art. 1.4° van het 

K.B. van 10/04/2016) op het grondgebied van de stad Wervik 

 

16. Aanpassing van het reglement van 7 maart 2023 inzake het invoeren van een 

conformiteitsattest voor huurwoningen en voor kamerwoningen - goedkeuring. 

Op 7 maart 2023 heeft de gemeenteraad het reglement goedgekeurd inzake het invoeren van een 

conformiteitsattest voor huurwoningen en voor kamerwoningen. 

 

Op 17 mei 2023 heeft de bevoegde minister deze verordening voorwaardelijk goedgekeurd.  Er wordt 

gevraagd om deze verordening te laten aanpassen door de gemeenteraad.  Het betreft de schrapping 

van één artikel (artikel 2, § 3, 2de lid). 

 

17. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - Belevingsplein 

de Steenakker. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Belevingsplein de Steenakker 

 

Iedereen is ondertussen op de hoogte dat de feestelijke opening van de Steenakker is voorzien op 

zondag 9 juli. 

Wat ooit de grootste centrumparking was, wordt nu een belevingsplein. 

Onze fractie stemde dit dossier tegen wegens een te groot verlies aan parkeerplaatsen in de directe 

nabijheid van de handelsas. 

En voor wie het zou vergeten zijn: CD&V ook. 

Op zoek naar een zinvolle invulling als belevingsplein, was er een participatietraject met onze 

inwoners. Iedereen kon voorstellen doen. 

Deze zijn terug te vinden op de website van de stad, de derde van het participatietraject eindigde in 

september. 

Wat is de stand van zaken? 

Welke evenementen worden de komende maanden voorzien op het plein? 

 

• In de eerste fase (maart 2022) kon iedereen zijn idee delen op het platform. 

• In de tweede fase (april-augustus 2022) werden alle ideeën afgetoest op hun haalbaarheid, en 

werden ze samengevoegd met de bestaande ideeën vanuit de stadsdiensten. 

• In de derde fase (september 2022) bezorgen we iedereen de resultaten van deze oefening en 

maken we concrete plannen samen met de indieners. 

Sanne Vantomme> 

N-VA fractieleider. 

 

18. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - Salons 

Tabaksbloem. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Salons Tabaksbloem 

 

Al meer dan een jaar wordt de tabaksbloem oneigenlijk gebruikt door een vereniging 

De gewezen feestzaal wordt gebruikt als zaal voor hoofdzakelijk religieuze bijeenkomsten. 

De vereniging die de zaal huurt maakt zelfs reclame in Noord-Frankrijk wanneer er gebedsdiensten 

doorgaan in hun Moskee die zogenaamd geen Moskee is. 

In een persartikel konden we lezen dat er een bestemmingswijziging op komst is. 
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Graag hadden we een stand van zaken gekregen. 

 

• Is het dossier al opgestart? 

• Is er al een aanvraag binnengekomen? 

• Hoe verloopt de procedure in de beste omstandigheden? 

• Wat heeft de stad ondertussen ondernomen om dit oneigenlijk gebruik een halt toe te roepen? 

• Wat als er geen aanvraag binnenkomt, zal er opgetreden worden? 

• Welke maatregelen zal de stad nemen als men niet voldoet aan de wettelijke vereisten, 

Sanne Vantomme 

N-VA fractieleider. 

 

19. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - Tabaksstoet. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Tabakstoet; 

 

Onder meer dankzij het heel mooi weer en ook na corona het verlangen van veel mensen naar 

beleving is de folkloristische grensoverschrijdende Tabaksstoet een succes geworden. Proficiat aan 

allen en dank aan alle medewerkers.  

Onze stad deed een inspanning om meer clubs en verenigingen uit Wervik aan te trekken om deel te 

nemen.  

Jammer genoeg zonder succes. Spijts enkele inspanningen. 

Onder de Wervikse deelnemers was er een Wervikbon van 150 euro te winnen.  

 

Hierbij enkele vragen: 

 

-Kan er in de toekomst veel vroeger worden begonnen met het zoeken naar lokale inbreng en 

per club of vereniging een budget van bijvoorbeeld 200 euro te voorzien, gelinkt aan een 

reglement met de voorwaarden? 

-Het wedstrijdreglement kwam pas op het schepencollege op maandag 15 mei, amper enkele 

dagen voor de stoet. Wie heeft uiteindelijk die Wervikbon gewonnen want we lezen daarover 

niks? 

-Kan er aan worden gedacht om de Wervikse Reuzen te voorzien van een naambord?  

Nu weten niet zoveel mensen wie Jan Buuc of Marie Spillaert is. 

-Kan er aan worden gedacht om op ons grondgebied aan het publiek een flyer uit te delen met 

daarop de deelnemers. 

-Er was veel volk, deels ook een ouder publiek. Is het plaatsen van de mobiele zittribunes een 

mogelijkheid, al dan niet voorbehouden voor ouderen? 

 

-Een aantal jaren geleden vroeg ik tijdens een gemeenteraad de vorige Schepen bevoegd 

voor feestelijkheden om de reuzen te voorzien van de nodige opfris en restauraties. 

De Schepen was daarmee akkoord maar het lovende idee verdween samen met de Schepen. 

Het papier-machéwerk begint bij Sos Den Blauwer er echt schabouwlijk uit te zien. 

 

Hopelijk besteden jullie de nodige aandacht aan dit stukje erfgoed. 

 

 

 

Collegeverslagen; 

 

43 Wedstrijdreglement 'waardebon 150 euro' - Tabaksstoet / Cortege Jéhan van d'Helle - 

18/05/2023. 
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Goedgekeurd 

 

Tijdelijke politieverordening op het verkeer naar aanleiding van Fête de Jehan Van D'Helle te Wervicq-

Sud op donderdag 18 mei 2023 - goedkeuring. 

 

Goedgekeurd 

 

 

Persartikel; 

 

https://www.hln.be/wervik/wervik-wil-meer-lokale-verenigingen-in-folkloristische-tabaksstoet-op-

hemelvaart~af4fc588/ 

 

 

Sanne Vantomme 

N-VA fractieleider 

 

20. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (Team 2030) - Zomerkermis. 

Door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (Team 2030) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Kermisweekend 2023  

 

Stand van zaken De zon begint te schijnen, de temperaturen stijgen, de zomer komt eraan. 

 

Dit doet ons allemaal al verlangen naar een mooie en warme vakantieperiode, met ook in onze stad 

heel wat activiteiten: de junikermis in Geluwe, de feesten op de Molenhoek, de Gapersfeesten, de 11-

juliviering met Wervik Feest en natuurlijk in augustus de zomerkermis in Wervik. 

 

Er zal opnieuw heel wat te beleven zijn in onze stad! 

 

Als Team 2030 kijken we hier alvast naar uit. 

 

Graag hadden we in het bijzonder over de organisatie van de zomerkermis in Wervik van augustus 

van gedachten gewisseld. O.a. willen we daarbij volgende vragen aan bod brengen: 

 

- Zal de dienst op voldoende personeelssterke zijn om dit te organiseren? 

- Is er, naast de al mooie affiche van Rock op het Plein op vrijdag, al zicht op het concrete programma 

voor de rest van het weekend? 

- Welke partners worden daarbij betrokken? Is er opnieuw een structurele samenwerking met het 

Braderiecomité? 

- Zijn de verenigingen al op de hoogte over de invulling van het Sint-Maartensplein vanaf de zaterdag 

tot en met de maandag? 

- Welke vernieuwingen mogen we verwachten dit jaar? Dank voor de gedachtewisseling tijdens deze 

interpellatie. 

 

Bert Verhaeghe 

Team 2030 

 

21. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch 

 

https://www.hln.be/wervik/wervik-wil-meer-lokale-verenigingen-in-folkloristische-tabaksstoet-op-hemelvaart~af4fc588/
https://www.hln.be/wervik/wervik-wil-meer-lokale-verenigingen-in-folkloristische-tabaksstoet-op-hemelvaart~af4fc588/
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Mondelinge vragen die door de raadsleden gesteld worden aan het college van burgemeester en 

schepenen, worden behandeld onder de rubriek ‘vragen en antwoorden’ op het einde van de 

openbare zitting. 

 

 

Vraag 1: door raadslid Meinert Vanneste (CD&V): openbaar vervoer 

 

‘Graag deze vraag toevoegen aan de agenda van de aanstaande gemeenteraad. Enkele dagen terug 

viel het mij op dat er aan de hoek van de Hellestraat – Robert Klingstraat een nieuwe bushalte werd 

geïnstalleerd. In dat kader had ik graag enkele vragen gesteld over het openbaar vervoer. 

 

Kondigen de nieuwe bushaltes in de Hellestraat een nieuwe buslijn voor onze stad aan? 

Komt de langverwachte route die Wervik en Geluwe zal verbinden er eindelijk? 

Zo ja, met welke frequentie zal deze lijn uitrijden?  

In andere steden en gemeenten zoals Brugge werden er meer dan 100 bushaltes geschrapt. 

Verliezen wij in Wervik ook bepaalde bushaltes? 

 

Naast buslijnen in Wervik en Geluwe mogen we natuurlijk ook Kruiseke niet vergeten. Is er daar 

beterschap op komst voor de scholieren die naar Ieper naar school trekken? Komt er eventueel een 

busverbinding tussen Kruiseke en Wervik? 

 

Als we minder mensen met de wagen willen laten rijden, is naast fietsinfrastructuur ook een goeie 

verbinding met de trein niet onbelangrijk. Is er daar beterschap op komst? Zijn er in het kader van de 

eventuele vervoerregioraad gesprekken met de NMBS over de verhoging van de perrons of een 

uitbreiding van het aanbod? Heel wat van onze inwoners zouden gebaat zijn met opnieuw een 

rechtstreekse verbinding naar Brussel in plaats van Antwerpen. 

 

Alvast bedankt voor de antwoorden, 

Meinert Vanneste. 

CD&V’ 

 

 

Vraag 2: door raadslid Nino D’Hellem (Team 2030): verlichting langs de gewestwegen 

 

‘Met deze informatieve vraag wens ik mij te informeren wat het huidige regime is voor de verlichting 

langs de gewestwegen, in het bijzonder langs de gewestweg N311 (Geluwe – Wervik). 

 

Worden de lichten daar ’s avonds altijd gedoofd? 

 

De vraag wordt in elk geval gesteld om deze lichten te laten schijnen in het weekend (van de 

vrijdagavond tot en met de zondagavond), omwille van de fietsveiligheid en de sociale vrijheid. Er is 

langs deze weg o.a. een voetbalclub, cultuurcentrum en jeugdhuis gelegen. Vandaar dat de vraag mij 

gerechtvaardigd lijkt om de verlichting alleszins tijdens het weekend niet te doven. 

 

Wat is de huidige regeling die van toepassing is en kan eventueel aangedrongen worden om deze 

verlichting zeker tijdens het volledige weekend ’s avonds niet doven. 

 

Dank om deze vraag te willen overmaken aan het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV).  

 

Nino D’Hellem 

Gemeenteraadslid Team 2030. 

 

GESLOTEN ZITTING 
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22. Personeel lokaal bestuur - aanwerving op proef van een voltijds statutair algemeen 

directeur. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om tijdens de zitting met gesloten deuren en in geheime 

stemming over te gaan tot de benoeming op proef (proefperiode van twaalf maanden) van een voltijds 

statutair algemeen directeur voor het lokaal bestuur Wervik. 

 

OPENBARE ZITTING 

23. Eedaflegging algemeen directeur - kennisname. 

De eedaflegging van de nieuwe algemeen directeur zal gebeuren in openbare zitting in handen van de 

gemeenteraadsvoorzitter. 

 


